
 

 

 

 

 

 

 

 

ELTE TTK HÖK 

Biológia szakterületi koordinátori pályázat 

  

Nagy Anikó Zsuzsanna, Biológia BSc II. 

 

 

 

 

 

 

 

 



Bemutatkozás 

 Nagy Anikó Zsuzsanna, másodéves biológia szakos hallgató vagyok.  Már általános 

iskolás korom óta érdekel a közösségi munka, ezért több évig DÖK tag voltam. 2013-ban 

felvételt nyertem az ELTE TTK biológia szakára. Egyetemi pályafutásom első évében főleg a 

Bolyai Kollégium közösségi munkájában vettem részt, sőt két féléven keresztül a 

választmányának tagja is voltam. Másodéves koromban kezdtem el járni SzaCs-ra, ahol jobban 

megismerkedhettem a HÖK-kel és tevékenységeivel. Így ennek köszönhetően megjött a 

kedvem, hogy Intézeti Tanács tagnak, Kari Tanács delegáltnak és képviselőnek jelentkezzek. 

 

Tervek 

 Fő terveim közé tartozik, hogy minél több segítőkész biológia hallgatót vonjunk be a 

HÖK munkájába, és így létrejöjjön egy lelkes és felfrissült csapat.  E célból kellene majd tartani 

egy bevonót szeptember elején, hiszen ilyenkor sokkal többen érnek rá, mint félév közben. 

Ennek fő célcsoportja főleg az elsőévesek lennének, de természetesen felsőbb évesek is részt 

vehetnének. Csapatépítés szempontjából fontosnak tartom, hogy folyamatosan szervezzünk 

programokat a Szakterületi Csoportnak, így vonzóbbá téve a közösségi munkát. Ezenfelül 

próbálok majd aktívan részt venni a mentortoborzásban is.  

 Év elejére hasznos lenne elkészíteni egy bemutatót az elsőévesek számára, amelyben 

ismertetjük a mintatanterv és a Neptun használatát. Ezt azért tartom szükségesnek, mert 

sokan nem a helyes kóddal veszik fel a tárgyat, valamint sokan nem tudják megfelelően 

használni a mintatantervet, aminek persze akár csúszás is lehet a következménye. A bemutató 

elkészítésében főleg a mentorok segítségére is számítok, hiszen ők látják a legjobban, hogy 

mit lenne érdemes részletesebben tárgyalni ezen belül.  

 A hallgatók megfelelő tájékoztatása elengedhetetlen, ezért én úgy látom, hogy 

szükséges lenne fejleszteni a biológia szakterület honlapját is, mivel sok helyen elavult. A 

honlap fejlesztését legkésőbb a felvételi ponthatárok kihirdetésig kellene befejezni. Sokan azt 

gondolhatják, hogy egy igényes honlap nem fontos. Én ezt nem így gondolom, hiszen a 

kinézete és tartalma nagyon sok információt nyújthat az adott szakterület alaphangulatáról. 

Továbbá nem biztos, hogy mindenki tagja az egyes gólyacsoportoknak, így fontos hírekről 

maradhatnak le, ezért is kell egy folyamatosan frissülő honlap. Persze a hallgatókkal való 



kommunikáció egyik fő csatornája a gólyacsoportok, emiatt itt is figyelni fogok a 

tájékoztatásra, illetve adott helyzetekben annak megfelelő moderálására is. 

 Talán az egyik legfontosabbnak tartom azt, hogy újból elinduljon a RuBiSCo. Eddig főleg 

elsőéveseknek tartottak korrepetálást, de ezt ki kellene bővíteni a felsőbb évesekre is, hiszen 

nem egyszer kerültünk mi is olyan helyzetbe, hogy kellett volna segítség egy-két tárgyból. 

Valamint abban reménykedek, hogy majd a RuBiSCo-nak köszönhetően javulni fognak a 

biológia kritérium eredményei. Hasznosnak tartanám egy facebook csoport létrehozását, ahol 

könnyebben lehet majd megbeszélni az egyes korrepetálások menetét. A GekKo-hoz 

hasonlóan, jó ötletnek tartom azt bevezetni, hogy félév elején és félév közben felmérjük a 

hallgatók igényeit egy kérdőív segítségével. Illetve érdemes lenne az oktatók véleményét is 

kikérni, hogy melyik tárgyak vagy témakörök esetén induljon korrepetálás.  

 Az előző évekhez hasonlóan a következő félévben is lehetne egy vizsgaidőszak 

felkészítő előadást tartani, amelyben a legfontosabb információk hangzanak majd el, mint pl. 

a vizsgajelentkezés menete. Ebben a mentorok segítségére feltétlenül számítok.  

 Nagyon sokan hiányolják a BReKi-t, ezért megválasztásom esetén arra fogok törekedni, 

hogy újból legyenek olyan hallgatók, aki meg tudják majd szervezni az érdekes és ténylegesen 

hasznos kirándulásokat. 

 A szakterület összetartásának, valamint a többi szakterülettel való barátság 

fenntartása érdekében szeretném, ha egy megfelelő buli szervező csapat is létrejöjjön. Így 

biztosítani tudjuk majd a tanulás melletti kikapcsolódást és az egyetemista lét nagy 

mérföldköveinek megünneplését is.    

 SzaB és SzaCs gyűléseket havonta egyszer tervezek tartani illetve, ha a helyzet 

megkívánja, akár többször is. A meghívók és a gyűléseken készített emlékeztetők majd 

felkerülnének a biológia szakterület honlapjára, hogy mindenki számára könnyen elérhető 

legyen, ha esetleg követni akarja valaki az eseményeket. Továbbá szeretném szaktársaim 

javaslataikat, illetve ötleteiket megfelelően tolmácsolni.  

 Természetesen tervezek segíteni a beiratkozásnál, a nyílt napon, az Educatio Kiállításon 

és az ELTEfeszten. Ezekhez az eseményekhez is szeretnék majd toborozni lelkes segítőket a 

mentorok mellé, ha szükséges. 



 Törekedni fogok arra, hogy legyen delegált a választmányba és a KÖB-be. Viszont 

lehetőség szerint, szeretnék továbbra is Intézeti Tanács és Kari Tanács delegált maradni.  

  

 Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatomat. Ha felmerül bármilyen kérdés nyugodtan 

keress meg, akármelyik kommunikációs csatornán keresztül. 

 

E-mail: nagy.aniko@ttkhok.elte.hu 

Budapest, 2015.05.03.  
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